
1 
 

P R O T O K Ó Ł  XVIII 

obrad XVIII zwyczajnej  sesji  Rady  Miasta  Pruszcz  Gdański,  

która odbyła się w dniu  30 września 2020 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Miasta przy ul. Grunwaldzkiej 20 

w mieszanym trybie obradowania z wykorzystaniem środków  

porozumiewania się na odległość. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

W  obradach  uczestniczyło –  21  radnych 

Nieobecnych  – nie odnotowano. 

Początek obrad: godz. 1000  

Zakończenie: w  dniu 30 września 2020 r. godz. 1208.  

Radni przez naciśnięcie przycisku na pulpitach oraz przez złożenie podpisu na liście 

obecności potwierdzili swoją obecność na posiedzeniu sesji w mieszanym trybie 

obradowania (zdalnie lub stacjonarnie) z wykorzystaniem środków porozumiewania się 

na odległość. 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Obecny 

2. Adam Bodo Obecny 

3. Bartłomiej  Chrząszcz Obecny 

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Obecna 

5. Adrian Czarnecki Obecny 

6. Ireneusz Czernecki Obecny 

7. Marta Jankowska Obecna 

8. Piotr Kaliński Obecny 

9. Jerzy  Kłys Obecny 

10. Marek Krawyciński Obecny 
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11. Krzysztof Lisowski Obecny 

12. Robert Nowicki Obecny 

13. Danuta Olech Obecny 

14. Leszek Parzymies Obecny 

15. Jan Sabała Obecny 

16. Ireneusz Szweda Obecny 

17. Andrzej Ślusarczyk Obecny 

18. Roman Trembacz Obecny 

19. Bartłomiej Troka Obecny 

20. Jakub Walaszczyk  Obecny 

21. Szymon Zander Obecny 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

na podstawie listy obecności  stwierdziła prawomocność obrad. 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska – Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański  

o godz. 1000 otworzyła obrady słowami: „Otwieram osiemnastą zwyczajną  sesję Rady Miasta 

Pruszcz Gdański”. 

 Wniosek Burmistrza (S.0006.18.2020) z dnia 18 września 2020 roku w sprawie zwołania 

XVIII zwyczajnej sesji Rady Miasta stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.  

Na podstawie ww. wniosku Radzie Miasta został  przedłożony  proponowany  p o r z ą d e k    

o b r a d: 

 
P r o p o n o w a n y   p o r z ą d e k  o b r a d: 
 
1. Sprawy regulaminowe:  
• przedstawienie porządku obrad,  
• przyjęcie protokołu XV zwyczajnej, XVI i XVII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz 
Gdański.  
 
2. Interpelacje i zapytania radnych.  
 
3. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta Pruszcz 
Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
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4. Informacja dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII kadencji w latach 2018 – 2023 dotycząca 
złożonych oświadczeń majątkowych przez Przewodniczącą Rady Miasta oraz Burmistrza 
Pruszcza Gdańskiego za rok 2019 – ref. Ireneusz Czernecki Wiceprzewodniczący Rady 
Miasta Pruszcz Gdański.  
 
5. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Pruszcz Gdański dla Rady Miasta Pruszcz 
Gdański VIII kadencji w latach 2018 – 2023 dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych 
przez radnych Rady Miasta Pruszcz Gdański za rok 2019 – ref. Małgorzata Czarnecka – 
Szafrańska Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański.  
 
6. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII 
kadencji w latach 2018 – 2023 dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2019 
przez pracowników Urzędu Miasta, dyrektorów/kierowników samorządowych jednostek 
organizacyjnych oraz prezesów spółek z o. o. Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański – ref. Janusz 
Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
7. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII 
kadencji w latach 2018 – 2023 dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2019 
przez członków Zarządu Metropolitalnego Związku Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej w 
Gdańsku – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański za I półrocze 
2020 roku (materiały zostaną dostarczone radnym e-mailem w terminie do 25 września 2020 r.) – 
ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
9. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz 
Gdański na lata 2020 – 2029 (materiały zostaną dostarczone radnym e-mailem w terminie do 
25 września 2020 r.) – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta.  
 
10. Informacja z wykonania planu finansowego Centrum Kultury i Sportu w Pruszczu 
Gdańskim – instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku (materiały zostały dostarczone 
radnym e-mailem w dniu 20 sierpnia 2020 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. 
społecznych.  
 
11. Informacja z wykonania planu finansowego Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Pruszczu Gdańskim – instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku (materiały zostaną 
dostarczone radnym e-mailem w dniu 20 sierpnia 2020 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca 
Burmistrza ds. społecznych.  
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 
2020 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Pruszcz Gdański na lata 2020 – 2029 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta.  
 
10. Informacja z wykonania planu finansowego Centrum Kultury i Sportu w Pruszczu 
Gdańskim – instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku (materiały zostały 
dostarczone radnym e-mailem w dniu 20 sierpnia 2020 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca 
Burmistrza ds. społecznych.  
 
11. Informacja z wykonania planu finansowego Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Pruszczu Gdańskim – instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku (materiały 
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zostaną dostarczone radnym e-mailem w dniu 20 sierpnia 2020 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca 
Burmistrza ds. społecznych.  
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 
2020 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Pruszcz Gdański na lata 2020 – 2029 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta.  
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej, w formie dotacji celowej, 
Gminie Jawornik Polski – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – 
ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę Miejską Pruszcz 
Gdański wniosku o udzielenie wsparcia finansowego z Funduszu Dopłat w ramach realizacji 
przez Bank Gospodarstwa Krajowego rządowego programu budownictwa komunalnego na 
budowę budynku z lokalami mieszkalnymi realizowanego przez Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego – ABK Spółka z o. o. – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza 
Gdańskiego.  
 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/381/2014 z dnia 5 marca 2014 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański jako członka 
zwyczajnego do Pomorskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej (PROT) i przyjęcia jej 
statutu – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/28/2019 Rady Miasta Pruszcz Gdański  
z dnia 7 marca 2019 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 
budżetu obywatelskiego na rok 2020 – ref. Dorota Opałka Sekretarz Miasta.  
 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 1 im. Marii Konopnickiej  
w Pruszczu Gdańskim – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2020 – 2025” – ref. Jerzy 
Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
21. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXV/247/2008 Rady Miasta Pruszcz 
Gdański z dnia 26 listopada 2008 r. w sprawie ustalenia stawek czynszu za lokale 
mieszkalne i za lokale socjalne – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 dla miasta 
Pruszcz Gdański” – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany programu polityki zdrowotnej pn.: „Szczepienia 
profilaktyczne przeciwko grypie osób od 55 roku życia w Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański 
w latach 2018 – 2020” – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osoby fizycznej przez 
Gminę Miejską Pruszcz Gdański prawa własności działki nr 123/1 o pow. 11 m2, w obrębie 
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9, położonej w pobliżu ul. Władysława Komara w Pruszczu Gdańskim, z przeznaczeniem  
na cele drogowe – ref. Wojciech Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
 
25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osoby fizycznej przez 
Gminę Miejską Pruszcz Gdański prawa własności działki nr 130/2 o pow. 417 m2,  
w obrębie 9, położonej w pobliżu ul. Władysława Komara w Pruszczu Gdańskim,  
z przeznaczeniem na cele drogowe – ref. Wojciech Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. 
komunalnych.  
 
26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki nr 
44/5 o pow. 287 m2, w obrębie 9, stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański, 
położonej przy ul. Czesława Miłosza w Pruszczu Gdańskim – ref. Wojciech Gawkowski 
Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
 
27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym 
lokalu mieszkalnego nr 3 przy ul. Wincentego Witosa 4 w Pruszczu Gdańskim – ref. Wojciech 
Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
 
28. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/209/2020 Rady Miasta Pruszcz Gdański z 
dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na 
których zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej – ref. Wojciech Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. 
komunalnych.  
 
29. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Juliusza Słowackiego w mieście Pruszcz 
Gdański do kategorii drogi gminnej i ustalenia jej przebiegu – ref. Wojciech Gawkowski 
Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
 
30. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „GPZ Pruszcz” – ref. Wojciech 
Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
 
31. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Stawy”– ref. Wojciech Gawkowski Zastępca 
Burmistrza ds. komunalnych.  
 
32. Wolne wnioski. 
 

                  Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, 

czy są uwagi  względnie propozycje zmian do proponowanego porządku 

obrad XVIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, który  

wraz z plikiem materiałów stanowi załącznik Nr 3 (Stron – 123 + 78 p. 12 i 13,  

oraz 200 stron p. 8, 9, 10 i 11) ? 
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- Radzie Miasta została przedłożona autopoprawka dot. punktu: 31 porządku 

obrad  (zał. Nr 4) oraz poprawka (zał. Nr 5) dot. tabeli Nr 6 (str. 17) Informacji 

o przebiegu wykonania budżetu  Gminy Miejskiej za I półrocze 2020 r. 

- Burmistrz Janusz Wróbel zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał w następujących sprawach: 

- zmiany uchwały Nr XLVIII/452/2010 Rady Miasta Pruszcz Gdański z dnia 22 września 2010 r.  

   w sprawie zasad najmu lokali użytkowych, czynszów i ich płatności. 
 

- zmiany uchwały Nr XIII/165/2010 Rady Miasta Pruszcz Gdański z dnia 4 marca 2020 r.  

    w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej przez Gminę Miejską Pruszcz  

    Gdański w formie dotacji celowej Powiatowi Gdańskiemu z przeznaczeniem na zakup aparatu  

    rentgenowskiego dla Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Pruszczu  

    Gdańskim. 

 

• Uwag nie zgłoszono, wobec czego realizacja programu XVIII zwyczajnej  

sesji przebiegała wg następującego porządku: 

 

 
Ad. 1 - Sprawy regulaminowe:  

             • przedstawienie porządku obrad,  

        Wobec powyższego Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska poddała pod 

głosowanie jawne imienne, za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych, wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku 

obrad pod numerem 32 - projektu zmieniającą uchwałę Nr XLVIII/452/2010 Rady Miasta 

Pruszcz Gdański z dnia 22 września 2010 r. w sprawie zasad najmu lokali użytkowych, 

czynszów i ich płatności; 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 
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6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że jednogłośnie zdecydowano o wprowadzeniu do porządku obrad 

XVIII zw. sesji, pod numerem 32 projektu j.w. 

 

- Następnie Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska poddała pod 

głosowanie jawne imienne, za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych, wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku 

obrad pod numerem 33 – projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/165/2010 

Rady Miasta Pruszcz Gdański z dnia 4 marca 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

pomocy finansowej przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański w formie dotacji celowej Powiatowi 

Gdańskiemu z przeznaczeniem na zakup aparatu rentgenowskiego dla Samodzielnego Publicznego 

Pogotowia Ratunkowego w Pruszczu Gdańskim. 
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L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że jednogłośnie zdecydowano o wprowadzeniu do porządku obrad 

XVIII zw. sesji, pod numerem 33 projektu j.w. 

 

* Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska poddała pod głosowanie jawne imienne, 
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za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych, cały proponowany porządek obrad XVIII zw. sesji: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że jednogłośnie, że obrady XVIII zw. będzie przebiegał wg 

następującego porządku: 
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1. Sprawy regulaminowe:  
• przedstawienie porządku obrad,  
• przyjęcie protokołu XV zwyczajnej, XVI i XVII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański.  
 
2. Interpelacje i zapytania radnych.  
 
3. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta Pruszcz Gdański – ref. 
Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
4. Informacja dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII kadencji w latach 2018 – 2023 dotycząca złożonych 
oświadczeń majątkowych przez Przewodniczącą Rady Miasta oraz Burmistrza Pruszcza Gdańskiego za rok 
2019 – ref. Ireneusz Czernecki Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pruszcz Gdański.  
 
5. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Pruszcz Gdański dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII 
kadencji w latach 2018 – 2023 dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych przez radnych Rady Miasta 
Pruszcz Gdański za rok 2019 – ref. Małgorzata Czarnecka – Szafrańska Przewodnicząca Rady Miasta 
Pruszcz Gdański.  
 
6. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII kadencji w latach 
2018 – 2023 dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2019 przez pracowników Urzędu 
Miasta, dyrektorów/kierowników samorządowych jednostek organizacyjnych oraz prezesów spółek z o. 
o. Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
7. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII kadencji w latach 
2018 – 2023 dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2019 przez członków Zarządu 
Metropolitalnego Związku Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej w Gdańsku – ref. Janusz Wróbel Burmistrz 
Pruszcza Gdańskiego.  
 
8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański za I półrocze 2020 roku 
(materiały zostaną dostarczone radnym e-mailem w terminie do 25 września 2020 r.) – ref. Janusz Wróbel 
Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
9. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na 
lata 2020 – 2029 (materiały zostaną dostarczone radnym e-mailem w terminie do 25 września 2020 r.) – ref. 
Maria Niderla Skarbnik Miasta.  
 
10. Informacja z wykonania planu finansowego Centrum Kultury i Sportu w Pruszczu Gdańskim – 
instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku (materiały zostały dostarczone radnym e-mailem w dniu 
20 sierpnia 2020 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
11. Informacja z wykonania planu finansowego Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Pruszczu 
Gdańskim – instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku (materiały zostaną dostarczone radnym e-
mailem w dniu 20 sierpnia 2020 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 2020 – ref. 
Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz 
Gdański na lata 2020 – 2029 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta.  
 
10. Informacja z wykonania planu finansowego Centrum Kultury i Sportu w Pruszczu Gdańskim – 
instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku (materiały zostały dostarczone radnym e-mailem w dniu 
20 sierpnia 2020 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
11. Informacja z wykonania planu finansowego Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Pruszczu 
Gdańskim – instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku (materiały zostaną dostarczone radnym e-
mailem w dniu 20 sierpnia 2020 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 2020 – ref. 
Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz 
Gdański na lata 2020 – 2029 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta.  
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej, w formie dotacji celowej, Gminie Jawornik 
Polski – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – ref. Janusz 
Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański 
wniosku o udzielenie wsparcia finansowego z Funduszu Dopłat w ramach realizacji przez Bank 
Gospodarstwa Krajowego rządowego programu budownictwa komunalnego na budowę budynku  
z lokalami mieszkalnymi realizowanego przez Towarzystwo Budownictwa Społecznego – ABK Spółka  
z o. o. – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/381/2014 z dnia 5 marca 2014 r.  
w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański jako członka zwyczajnego 
do Pomorskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej (PROT) i przyjęcia jej statutu – ref. Janusz Wróbel 
Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
 
18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/28/2019 Rady Miasta Pruszcz Gdański  
z dnia 7 marca 2019 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu 
obywatelskiego na rok 2020 – ref. Dorota Opałka Sekretarz Miasta.  
 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 wchodzącej w skład 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 1 im. Marii Konopnickiej w Pruszczu Gdańskim – ref. Jerzy Kulka 
Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2020 – 2025” – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza  
ds. społecznych.  
 
21. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXV/247/2008 Rady Miasta Pruszcz Gdański z 
dnia 26 listopada 2008 r. w sprawie ustalenia stawek czynszu za lokale mieszkalne i za lokale socjalne – 
ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
22. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 dla miasta Pruszcz Gdański” – ref. Jerzy 
Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany programu polityki zdrowotnej pn.: „Szczepienia profilaktyczne 
przeciwko grypie osób od 55 roku życia w Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański w latach 2018 – 2020” –  
ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osoby fizycznej przez Gminę Miejską 
Pruszcz Gdański prawa własności działki nr 123/1 o pow. 11 m2, w obrębie 9, położonej w pobliżu ul. 
Władysława Komara w Pruszczu Gdańskim, z przeznaczeniem na cele drogowe – ref. Wojciech Gawkowski 
Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
 
25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osoby fizycznej przez Gminę Miejską 
Pruszcz Gdański prawa własności działki nr 130/2 o pow. 417 m2, w obrębie 9, położonej w pobliżu  
ul. Władysława Komara w Pruszczu Gdańskim, z przeznaczeniem na cele drogowe – ref. Wojciech 
Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
 
26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki nr 44/5  
o pow. 287 m2, w obrębie 9, stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański, położonej  
przy ul. Czesława Miłosza w Pruszczu Gdańskim – ref. Wojciech Gawkowski Zastępca Burmistrza  
ds. komunalnych.  
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27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym lokalu 
mieszkalnego nr 3 przy ul. Wincentego Witosa 4 w Pruszczu Gdańskim – ref. Wojciech Gawkowski 
Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
 
28. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/209/2020 Rady Miasta Pruszcz Gdański  
z dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy 
oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej –  
ref. Wojciech Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
 
29. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Juliusza Słowackiego w mieście Pruszcz Gdański  
do kategorii drogi gminnej i ustalenia jej przebiegu – ref. Wojciech Gawkowski Zastępca Burmistrza  
ds. komunalnych.  
 
30. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „GPZ Pruszcz” – ref. Wojciech Gawkowski Zastępca Burmistrza  
ds. komunalnych.  
 
31. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Pruszcz Gdański „Stawy”– ref. Wojciech Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
 
32. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/452/2010 Rady Miasta Pruszcz Gdański  
z dnia 22 września 2010 r. w sprawie zasad najmu lokali użytkowych, czynszów i ich płatności - ref. Jerzy 
Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 
33. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/165/2010 Rady Miasta Pruszcz Gdański  
z dnia 4 marca 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej przez Gminę Miejską 
Pruszcz Gdański w formie dotacji celowej Powiatowi Gdańskiemu z przeznaczeniem na zakup aparatu 
rentgenowskiego dla Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Pruszczu Gdańskim - ref. 
Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
 

34. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1  

• przyjęcie protokołu XV zwyczajnej, XVI i XVII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz 

Gdański. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

zapytała, czy są uwagi do protokołu XV zwyczajnej sesji VIII kadencji  Rady Miasta  

w latach 2018 – 2023 ? 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających 

sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  
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3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

- za – 21        

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie przyjęła protokół XV. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

zapytała, czy są uwagi do protokołu XVI nadzwyczajnej sesji VIII kadencji Rady Miasta  

w latach 2018 – 2023 ? 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 
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poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających 

sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

- za – 21        

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 
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Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie przyjęła protokół XVI. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

zapytała, czy są uwagi do protokołu XVII nadzwyczajnej sesji VIII kadencji Rady Miasta  

w latach 2018 – 2023 ? 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających 

sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 
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19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

- za – 21        

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie przyjęła protokół XVII. 

 
Ad. 2 - Interpelacje i zapytania radnych.  
 

• Interpelacji nie zgłoszono. 
 
Ad. 3 - Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady 
Miasta Pruszcz Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
Treść  informacji  zamieszczona  na  stronach 5 – 23 załącznika Nr 3 była w posiadaniu każdego radnego. 
 
Ad. 4 - Informacja dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII kadencji w latach 2018 – 2023 
dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych przez Przewodniczącą Rady Miasta 
oraz Burmistrza Pruszcza Gdańskiego za rok 2019 – ref. Ireneusz Czernecki 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pruszcz Gdański.  
Treść informacji (zał. Nr 6) była w posiadaniu każdego radnego. 
 
Ad. 5 - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Pruszcz Gdański dla Rady Miasta 
Pruszcz Gdański VIII kadencji w latach 2018 – 2023 dotycząca złożonych oświadczeń 
majątkowych przez radnych Rady Miasta Pruszcz Gdański za rok 2019 – ref. 
Małgorzata Czarnecka – Szafrańska Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański.  
Treść informacji (zał. Nr 7) była w posiadaniu każdego radnego. 
 
Ad. 6 - Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański 
VIII kadencji w latach 2018 – 2023 dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych  
za rok 2019 przez pracowników Urzędu Miasta, dyrektorów/kierowników 
samorządowych jednostek organizacyjnych oraz prezesów spółek z o. o. Gminy 
Miejskiej Pruszcz Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
Treść informacji (zał. Nr 8) była w posiadaniu każdego radnego. 
 
Ad. 7 - Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański 
VIII kadencji w latach 2018 – 2023 dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych  
za rok 2019 przez członków Zarządu Metropolitalnego Związku Komunikacyjnego 
Zatoki Gdańskiej w Gdańsku – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
Treść informacji (zał. Nr 9) była w posiadaniu każdego radnego. 
 
Ad. 8 - Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  
za I półrocze 2020 roku (materiały zostaną dostarczone radnym e-mailem w terminie  
do 25 września 2020 r.) – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
Treść informacji (zał. Nr 10) z treścią poprawki była w posiadaniu każdego radnego. 
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Ad. 9 - Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2020 – 2029 (materiały zostaną dostarczone radnym  
e-mailem w terminie do 25 września 2020 r.) – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta.  
Treść informacji (zał. Nr 11) była w posiadaniu każdego radnego. 
 
Ad. 10 - Informacja z wykonania planu finansowego Centrum Kultury i Sportu  
w Pruszczu Gdańskim – instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku (materiały 
zostały dostarczone radnym e-mailem w dniu 20 sierpnia 2020 r.) – ref. Jerzy Kulka 
Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
Treść informacji (zał. Nr 12) była w posiadaniu każdego radnego. 
 
Ad. 11 - Informacja z wykonania planu finansowego Powiatowej i Miejskiej Biblioteki 
Publicznej w Pruszczu Gdańskim – instytucji kultury za pierwsze półrocze 2020 roku 
(materiały zostaną dostarczone radnym e-mailem w dniu 20 sierpnia 2020 r.) – ref. Jerzy 
Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
Treść informacji (zał. Nr 13) była w posiadaniu każdego radnego. 

Ad. 12 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  
na rok 2020 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pani Maria Niderla 

przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  



18 
 

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/222/2020, która stanowi załącznik Nr  14. 

Ad. 13 - Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2020 – 2029 –  ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  był w posiadaniu każdego radnego. 

Pani Maria Niderla 

zgodnie z objaśnieniami przyjętych wartości i wykazem wieloletnich przedsięwzięć przedstawiła 

streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Radny Ireneusz Szweda: 

Zmniejszenie wpływu z udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych, tak, jak Pan 

Burmistrz wspomniał, może się jeszcze zmienić na niekorzyść. 

Czy istnieje takie ryzyko, czy jest raczej szansa, że środki z Narodowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych, mniej więcej pokryją tę stratę, jak to się przewiduje do końca roku? 

 
Burmistrz Miasta Pruszcza Gdańskiego Janusz Wróbel: 

Wydaje mi się, że jeżeli chodzi o PIT, ten, który mieliśmy założony w dochodach, to te środki  

z budżetu państwa, mogą być o kilkaset tysięcy większe, niż nasze straty. Na dzisiaj szacujemy, że 
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stracimy, jeżeli chodzi  o PIT, ok. 3 mln 700 tys. złotych. Mam nadzieję, że ta kwota się zmniejszy, 

ale oczywiście, jest to trudne do przewidzenia. Każdy miesiąc przynosi nowe informacje. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 
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- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/223/2020, która stanowi załącznik Nr  15. 

 

Ad. 14 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej, w formie dotacji 

celowej, Gminie Jawornik Polski – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Janusz Wróbel 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

W związku z tragicznymi skutkami powodzi, które nawiedziły województwo podkarpackie 

występuję z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej, w formie dotacji celowej, w wysokości 

50.000 zł dla Gminy Jawornik Polski. Środki finansowe zostaną przeznaczone na usuwanie 

skutków powodzi w zakresie odbudowy zniszczonej infrastruktury drogowej. 

Zgodnie z art. 10 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity 

Dz. U. z 2020 r., poz. 713) cytuję: „Gminy, związki międzygminne oraz stowarzyszenia jednostek 

samorządu terytorialnego mogą sobie wzajemnie bądź innym jednostkom samorządu 

terytorialnego udzielać pomocy, w tym pomocy finansowej.” 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  
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11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/224/2020, która stanowi załącznik Nr  16. 

 

Ad. 15 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Janusz Wróbel 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Zgodnie z art. 5 ust. 1 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych Rada 

Miasta, w drodze uchwały, określa wysokość stawek podatku od nieruchomości, z tym że stawki 

te nie mogą przekroczyć górnych granic stawek kwotowych obowiązujących na dany rok 

podatkowy. Górne granice stawek kwotowych dla podatku od nieruchomości na 2021 r., 

ogłoszone zostały w obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 23 lipca 2020 r. w sprawie górnych 

granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2021 w oparciu o Komunikat 

Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 16 lipca 2020 r. w sprawie wskaźnika cen 

towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2020 r., gdzie inflacja wyniosła 3,90 %. 
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W projekcie niniejszej uchwały proponuje się podwyższenie stawek podatkowych o przybliżoną 

procentową wartość wskazanego wskaźnika inflacji dla: budynków lub ich części związanych  

z prowadzeniem działalności gospodarczej z 23,87 zł na 24,82 zł; dla budynków mieszkalnych lub 

ich części z 0,77 zł na 0,81 zł; dla budynków pozostałych z 8,05 zł na 8,37 zł oraz dla 

wyodrębnionych, samodzielnych hal garażowych lub ich części w budynkach wielolokalowych 

oraz dla garaży w budynkach wielolokalowych z 2,50 zł na 3,19 zł. 

Dodatkowo, po ośmioletnim utrzymaniu stawki dla garaży w zabudowie szeregowej  

i wolnostojącej (4,74 zł) proponuje się podniesienie stawki na 4,99 zł. Ponadto, proponuje się 

również podwyższenie stawek o ww. wskaźnik inflacji dla: gruntów związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej z 0,95 zł na 0,99 zł; dla gruntów wykorzystywanych na cele 

mieszkaniowe z 0,47 zł na 0,51 zł oraz dla gruntów pozostałych z 0,50 zł na 0,52 zł, a także 

proponuje się podwyższenie stawki dla budowli wchodzących w skład systemu kanalizacji 

sanitarnej z 1,20 % na 1,30 %. Dla pozostałych przedmiotów opodatkowania, proponuje się  

w 2021 r. pozostawienie stawek na niezmienionym poziomie roku 2020. Podobnie jak w latach 

ubiegłych, proponuje się także podtrzymać ulgi dla budynków lub ich części, stanowiących 

własność osób fizycznych lub prawnych, w których osoby te rozpoczynają działalność 

gospodarczą na terenie Miasta, o ile w ostatnim roku podatkowym takiej działalności na terenie 

Miasta nie prowadziły i nie są postawione w stan likwidacji lub upadłości oraz dla nowo 

wybudowanych budynków lub ich części, przeznaczonych i wykorzystywanych do prowadzenia 

działalności gospodarczej w pierwszym i drugim roku powstania obowiązku podatkowego, gdzie 

proponowana stawka wynosi 12,42 zł za m² powierzchni, tj. 50 % maksymalnej stawki 

ustawowej. Projekt uchwały zawiera również propozycję zwolnienia z podatku gruntów oraz 

budynków lub ich części, za wyjątkiem związanych z działalnością gospodarczą, zajętych  

na prowadzenie działalności kulturalnej w rozumieniu ustawy z dnia 25 października 1991 r.  

o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej oraz zajętych na prowadzenie 

działalności w zakresie kultury fizycznej w rozumieniu ustawy z dnia 25 czerwca 2010 r.  

o sporcie. Skutek finansowy wynikający z różnicy górnych granic stawek na 2021 r. określonych 

w obwieszczeniu Ministra Finansów oraz zastosowania proponowanych stawek na 2021 r.,  

z uwzględnieniem obecnej powierzchni gruntów, budynków i wartości budowli (według stanu  

na 31 sierpnia 2020 r.), wyniesie kwotę 1.049.782,27 zł. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 
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2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/225/2020, która stanowi załącznik Nr  17. 

 

Ad. 16 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę Miejską 
Pruszcz Gdański wniosku o udzielenie wsparcia finansowego z Funduszu Dopłat w ramach 

realizacji przez Bank Gospodarstwa Krajowego rządowego programu budownictwa 
komunalnego na budowę budynku z lokalami mieszkalnymi realizowanego  
przez Towarzystwo Budownictwa Społecznego – ABK Spółka z o. o. – ref. Janusz Wróbel 
Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Janusz Wróbel 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

W związku z możliwością ubiegania się o bezzwrotne środki na utworzenie dodatkowych 

lokali komunalnych na wynajem z Funduszu Dopłat w ramach realizacji przez Bank 

Gospodarstwa Krajowego rządowego programu budownictwa komunalnego, istnieje 

możliwość uzyskania wsparcia finansowego na pokrycie częściowe kosztów budowy 

bloku mieszkalnego, budowanego przez Towarzystwo Budownictwa Społecznego – ABK 

Spółka z o.o. przy ul. Cyprysowej 12. 

W ramach programu Miasto może uzyskać dofinansowanie dla 17 mieszkań, w kwocie  

do 50% ich przewidzianych kosztów budowy. 

Mieszkania te powiększą zasób lokali komunalnych i zostaną zasiedlone przez osoby 

wskazane przez Miasto. 

W związku z powyższym wnoszę o wyrażenie zgody na złożenie przez Gminę Miejską 

Pruszcz Gdański wniosku o dofinansowanie na inwestycję zlokalizowaną przy  

ul. Cyprysowej 12, realizowanej przez TBS – ABK Sp. z o. o. do Funduszu Dopłat 

prowadzonego przez Bank Gospodarstwa Krajowego. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  
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10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/226/2020, która stanowi załącznik Nr  18. 

Ad. 17 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/381/2014 z dnia 5 marca 2014 
r. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański jako 
członka zwyczajnego do Pomorskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej (PROT)  
i przyjęcia jej statutu – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego.  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Janusz Wróbel 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

W związku ze zmianami organizacyjnymi, jakie nastąpiły w Urzędzie Miasta Pruszcz Gdański 

istnieje konieczność zmiany osoby, która reprezentować będzie Gminę Miejską Pruszcz Gdański 

w Pomorskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej (PROT). 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 
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L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/227/2020, która stanowi załącznik Nr  19. 

Ad. 18 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IV/28/2019 Rady Miasta Pruszcz 

Gdański z dnia 7 marca 2019 r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 
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dotyczących budżetu obywatelskiego na rok 2020 – ref. Dorota Opałka Sekretarz Miasta.  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pani Dorota Opałka 

przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Zgodnie z uchwałą Nr IV/28/2019 Rady Miasta Pruszcz Gdański z dnia 7 marca 2020 r. § 1 ust. 3 

– ze środków budżetu obywatelskiego są finansowane zadania, które są możliwe do realizacji  

w trakcie jednego roku budżetowego, z wyjątkiem projektów wymagających wydania pozwolenia 

na budowę, które są możliwe do realizacji w okresie dwóch lat, tj. w latach 2020 – 2021. 

W związku z faktem, że od marca 2020 roku na terenie Rzeczypospolitej Polskiej obowiązuje stan 

epidemii, związany z rozprzestrzenianiem się koronawirusa SARS-CoV-2, niemożliwe  

jest zrealizowanie wszystkich zwycięskich projektów w ramach budżetu obywatelskiego. Dotyczy 

to szczególnie jednego projektu pn.: zakup sześciu defibrylatorów AED, czyli zewnętrznych 

zautomatyzowanych urządzeń, które krok po kroku przeprowadzą Cię przez proces ratowania 

ludzkiego życia w sytuacji jego zagrożenia podając impuls elektryczny, wraz z pakietem szkoleń 

dla mieszkańców (szkół, zakładów pracy). Ww. zadanie nie wymaga uzyskania pozwolenia  

na budowę, a jego realizacja zakłada przeprowadzenie cyklu szkoleń na temat pierwszej pomocy 

i zastosowania defibrylatorów AED, co obecnie jest niemożliwe do wykonania, w czasie epidemii.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  
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11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/228/2020, która stanowi załącznik Nr  20. 

 

Ad. 19 - Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 1 
wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 1 im. Marii Konopnickiej  
w Pruszczu Gdańskim – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Jerzy Kulka 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Szkoła Podstawowa Nr 1 w Pruszczu Gdańskim wchodząca w skład Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących Nr 1 im. Marii Konopnickiej w Pruszczu Gdańskim przy ul. Juliana Ursyna 

Niemcewicza 1, prowadzi oddziały przedszkolne dla dzieci objętych rocznym obowiązkowym 

przygotowaniem przedszkolnym, zorganizowane w budynku przy ul. Obrońców Westerplatte 30. 

Biorąc pod uwagę potrzeby Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański w zakresie zapewnienia miejsc 

wychowania przedszkolnego również dla dzieci w wieku od 3 do 5 lat, planuje się z dniem  

31 sierpnia 2021 r. utworzyć takie miejsca w budynku przy ul. Żwirki Wigury 8. Lokalizacja ta 

znajduje się w obwodzie Szkoły Podstawowej Nr 1 Pruszczu Gdańskim, w niedalekiej odległości 
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od siedziby Zespołu, co stwarza dogodne warunki do sprawowania właściwego nadzoru przez 

dyrektora placówki. 

Rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie szczegółowej 

organizacji publicznych szkół i publicznych przedszkoli (Dz. U. z 2019 r. poz. 502) w § 11 ust. 2 

określa, że w uzasadnionych przypadkach poszczególne oddziały przedszkola, nie więcej jednak 

niż 6 oddziałów, mogą być zlokalizowane w różnych lokalach położonych na terenie danej 

miejscowości, jeżeli organ prowadzący przedszkole zapewni dyrektorowi przedszkola warunki 

sprawowania bezpośredniego nadzoru nad tymi oddziałami. 

W przypadku szkół i przeszkoli prowadzonych przez jednostki samorządu terytorialnego 

tworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, 

zgodnie z art. 39 ust. 7a, wymaga zastosowania procedury jak przy przekształceniu szkoły 

(przedszkola), o której mowa w art. 89 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (Dz. U. 

z 2019 r. poz. 1148 ze zm.). Wobec tego, uwzględniając treść art. 89 ust. 1, 3 i 9 wyżej przywołanej 

ustawy przedszkole publiczne może zostać przekształcone z końcem roku szkolnego a organ 

prowadzący jest obowiązany, co najmniej na 6 miesięcy przed terminem przekształcenia, 

zawiadomić o tym zamiarze: rodziców uczniów, właściwego kuratora oświaty oraz organ 

wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego. Przekształcenie odbywa się po uzyskaniu 

pozytywnej opinii kuratora oświaty. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  
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12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/229/2020, która stanowi załącznik Nr  21. 

Ad. 20 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata  
2020 – 2025” – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Janusz Wróbel 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Opracowanie Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański jest realizacją obowiązku, który nakłada ustawa z dnia 21 czerwca 2001 

roku o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego 

(t. j. Dz. U. z 2020 r. poz. 611). 

W opracowanym dokumencie przedstawione zostały m.in.: 

- wielkość zasobu mieszkaniowego oraz prognoza na kolejne lata, uwzględniająca sprzedaż lokali, 

jak i ubytek związany z prowadzonymi wykwaterowaniami spowodowanymi m. in. złym stanem 

technicznym budynków, 

- analiza potrzeb oraz plan remontów i modernizacji wynikający ze stanu technicznego budynków 

i lokali, z podziałem na kolejne lata, 
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- zasady prowadzenia racjonalnej polityki czynszowej, która zmierza do utrzymania zasobu 

mieszkaniowego na odpowiednim poziomie technicznym oraz warunki obniżania czynszu, 

- wysokość kosztów w kolejnych latach, z podziałem na koszty bieżącej eksploatacji, koszty 

remontów oraz koszty modernizacji lokali i budynków wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy, koszty zarządu nieruchomościami wspólnymi, których Gmina jest jednym  

ze współwłaścicieli, a także koszty inwestycyjne. 

Celem Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański na lata 2020 - 2025 jest wdrożenie racjonalnej polityki mieszkaniowej 

zmierzającej do zwiększenia możliwości zabezpieczenia potrzeb mieszkaniowych najuboższych 

mieszkańców Gminy, poprawa stanu technicznego mieszkaniowego zasobu Gminy oraz 

określenie polityki czynszowej zapewniającej utrzymanie zasobu w należytym stanie 

technicznym. 

Radny Jakub Walaszczyk: 

W jaki sposób miasto ma plan przeprowadzić remonty? 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka: 

Remonty będą przeprowadzane przez Zakład Nieruchomości Komunalnej. Dyrektor ZNK posiada 

roczny harmonogram przeprowadzania remontów. Jest to 5 - letni program. W materiałach 

sesyjnych maja Państwo podane konkretne kwoty. W tym roku przeznaczono na remonty 750 tyś. 

złotych. W następnych latach przeznaczono po 400 tysięcy. Jednakże są to tylko prognozy. Tak jak 

wspominał wcześniej Pan Burmistrz Janusz Wróbel, w tym roku udało nam się pozyskać środki 

zewnętrzne na mieszkalnictwo komunalne. Można te środki wykorzystać na termomodernizację 

i docieplenia, itd. Jeżeli nie uda nam się uzyskać dofinansowania, to na remonty przeznaczymy 

400 tyś. złotych. Jeżeli pozyskamy środki z zewnątrz, to kwota zwiększy się. 

Bardziej szczegółowo temat może przybliżyć Dyrektor ZNK Pan Grzegorz Morawski. 

Dyrektor ZNK Pan Grzegorz Morawski: 

Bliższe dane określa tabela podana w wieloletniej prognozie. Finansowane będą remonty z opłat 

czynszowych, jaki i również uzyskanych z budżetu miasta.  

Radny Jakub Walaszczyk: 

Wiem, że będą w planach remonty mieszkań, gdzie obecnie mieszkają ludzie. Tu borykamy się ze 

sporym kłopotem, aby wyremontować te mieszkania. 

Czy z zasobów nowych mieszkań nie warto zatrzymać mieszkania 

na tymczasowe lokum podczas trwania tych remontów? 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka: 

Robimy tak, jak Pan Radny pyta -  jeżeli pytanie dotyczy remontu i jego procedury. Na to 

najlepszym przykładem jest budynek przy ul. Powstańców Warszawy 3. On jest całkiem pusty.  

Na ten konkretny budynek pozyskaliśmy dodatkowe środki w wysokości 750 tyś. złotych. Została 

wykonana termomodernizacja budynku. W planach  mamy wymianę systemów grzewczych,  
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a jeżeli będzie to możliwe, będziemy podłączać do sieci ciepłowniczej. Wobec powyższego rodziny 

przekwaterowywane są do innych mieszkań na czas remontu. Po remoncie rodziny powracają  

do swojego lokum. Tak jak wcześniej wspomniałem, najlepszym przykładem jest budynek przy 

ulicy Powstańców Warszawy 3, gdzie został zakończony remont i właśnie rodziny wracają. 

Będziemy mieli 17 dodatkowych mieszkań w budynkach TBS-owych. Tu również będą kierowane 

osoby z zasobów komunalnych. 

Radny Jakub Walaszczyk: 

Czy miasto posiada jakieś nieruchomości niemieszkalne, które można przekształcić w lokale 

mieszkalne ? 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka: 

To jest trudne pytanie. I tak i nie. Należy dokonać diagnozy. Uzależnione jest to od stanu danego 

mieszkania. Jeżeli mieszkanie znajduje się w opłakanym stanie, to koszt remontu może 

przewyższać postawienie nowego budynku. 

W tych przypadkach wykonujemy ekspertyzy i podejmujemy decyzję. Niekiedy rozważamy 

rozbudowę lub nadbudowę. Tu takie elementy wchodzę w grę. 

Pustostanów, które chcielibyśmy przystosować do mieszkań, nie posiadamy w Pruszczu 

Gdańskim.  

Radny Jakub Walaszczyk: 

Po zapoznaniu się z materiałem sesyjnym, wywnioskowałem, że zasoby mieszkaniowe 

zmniejszają się. Jest to wynik sprzedaży, przekształcenia się, likwidacji. Lista oczekujących osób 

jest coraz większa. Czy jest plan na zwiększenie zasobów w dłuższej perspektywie ? 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka: 

Tak jak widoczne to jest w materiałach sesyjnych, stawiamy na budownictwo bloków TBS. Miasto 

będzie partycypowało w kosztach, więc dla miasta będzie przeznaczona pewna pula mieszkań. 

Dodatkowo modernizacja mieszkań i ewentualnie pozyskiwanie poprzez częściową rozbudowę. 

Pan Radny wspomniał, że ta liczba mieszkań maleje. To prawda, ale głównie poprzez wykup 

mieszkań lub zakwalifikowanie ich do rozbiórki. 

Burmistrz Miasta Pruszcza Gdańskiego Janusz Wróbel: 
 
W uzupełnieniu, chciałbym dodać, że chcemy rozmawiać z Bankiem Gospodarstwa Krajowego  

na temat ewentualnego pozyskania środków na budowę budynków socjalnych, być może również 

komunalnych. Sądzę, że przy dobrym finansowaniu jesteśmy w stanie ten program kontynuować. 

Oczywiście tą podstawą będą budynki TBS-owskie. Budynki te również dają możliwość 

skierowania ludzi z listy, którzy żyją w złych warunkach i mają okazję pójść w stronę warunków 

dużo lepszych, więc docelowo ta liczba powinna się zwiększyć. 

Wczoraj, na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, dyskutowaliśmy, że rzeczywiście nasz 

zasób się zmniejsza. Chcielibyśmy pójść w kierunku zmniejszenia ilości sprzedawanych mieszkań, 

a mówiąc w skrócie, zmniejszenia premii, która dzisiaj mieszkańcy otrzymują. Przypomnę tylko, 
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że jeżeli jest to ostatnie mieszkanie w budynku, to jest to 10% wartości, a w przypadku kiedy tych 

mieszkań jest jeszcze więcej do sprzedaży, to jest to 30% wartości. Myślę, że pójdziemy  

w kierunku 30% - 50%. Być może już na następnej sesji Państwu taką uchwałę przedstawimy. 

Oczywiście z odpowiednim okresem, żeby ludzie nie byli zaskoczeni. Myślę, że co najmniej  pół 

roku, może więcej. Jeszcze dalibyśmy szansę na wykup mieszkań na tych starych warunkach. 

Uważam, że jest już czas, żeby tą sprzedaż ograniczyć. Tych mieszkań potrzebujemy. 

Radny Ireneusz Szweda: 
Chciałbym przy okazji zapytać, jak jest z płatnością czynszów. Czy występuje trend polepszający 

się, czy nic się nie zmieniło w tej kwestii,  

pozostało do tej pory ? 

Dyrektor ZNK Grzegorz Morawski: 

Jest niestety to samo, z tendencją do niepłacenia. Dotychczas było 20% rodzin niepłacących, teraz 

zwiększyło się do 22%-23%.  

Radny Ireneusz Szweda: 

Może już bez zmiany programu, ale mam taką refleksję, że osoby, które będą prowadziły zajęcia  

z młodzieżą również duży nacisk kładły na napoje energetyczne, nie tylko na substancje 

psychoaktywne: narkotyki, czy alkohol. 

Z moich obserwacji wynika, że jest to powszechna plaga. Zauważyłem, że dzieci spożywają 

energetyki zamiast śniadania, czy w ogóle posiłku w trakcie całego dnia. Zawsze mają dwie puszki 

przy sobie. Osobiście jest to dla mnie katastrofa.  

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka: 

Bardzo dziękuję za ten głos. To bardzo cenna uwaga. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  
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9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/230/2020, która stanowi załącznik Nr  22. 

Ad. 21 - Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXV/247/2008 Rady Miasta 

Pruszcz Gdański z dnia 26 listopada 2008 r. w sprawie ustalenia stawek czynszu za lokale 
mieszkalne i za lokale socjalne – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Jerzy Kulka 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta Pruszcz Gdański w dniu 26 listopada 2008 r. podjęła uchwałę Nr XXV/247/2008   

w sprawie ustalenia stawek czynszu za lokale mieszkalne i za lokale socjalne. Zgodnie z obecnie 

obowiązującymi przepisami prawnymi tj. art. 8 ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw 

lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego, w sytuacji, gdy 

właścicielem lokali mieszkalnych stanowiących zasób mieszkaniowy jest jednostka samorządu 

terytorialnego, stawki czynszu ustala organ wykonawczy tej jednostki.  
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W związku z powyższym, ponieważ to Burmistrz, a nie Rada Miasta posiada kompetencje  

do ustalania stawek czynszu za lokale mieszkalne, uchylenie powyższej uchwały jest zasadne. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 
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- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/231/2020, która stanowi załącznik Nr  23. 

 

 

 

Ad. 22 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 dla miasta 
Pruszcz Gdański” – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Jerzy Kulka 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Zgodnie z art. 41 ust. 2 ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz art. 10 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r.  

o przeciwdziałaniu narkomanii do zadań własnych gminy należy prowadzenie działań 

związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz przeciwdziałanie 

narkomanii. 

Realizacja tych działań prowadzona jest w postaci corocznie uchwalanego przez Radę Miasta 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 

narkomanii. 

Środki finansowe na realizację programu pochodzą z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  
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7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/232/2020, która stanowi załącznik Nr 24. 

 

Ad. 23 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany programu polityki zdrowotnej  

pn.: „Szczepienia profilaktyczne przeciwko grypie osób od 55 roku życia w Gminie 
Miejskiej Pruszcz Gdański w latach 2018 – 2020” – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza  
ds. społecznych.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Jerzy Kulka 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Zgodnie z komunikatem Głównego Inspektora Sanitarnego i Konsultanta Krajowego w dziedzinie 

zdrowia publicznego szczepienia przeciwko grypie są uznawaną i rekomendowaną metodą 
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profilaktyki, która w istotny sposób zmniejsza ryzyko hospitalizacji i zgonu z powodu grypy. 

Osoby, które się zaszczepią mogą być bardziej odporne na zakażenie SARS-Cov-2 lub przechodzić 

tę chorobę łagodniej. Z uwagi na utrzymującą się epidemię koronowirusa przewiduje się wzrost 

chętnych osób do zaszczepienia się przeciwko grypie. 

W 2018 roku na realizację programu przeznaczono 60 000,00 zł. Całkowity koszt zadania wyniósł 

53 295,00 zł (jednostkowy koszt szczepienia - 55,00 zł, szczepieniom poddało się 969 osób). 

W 2019 roku na realizację programu przeznaczono 60 000,00 zł. Całkowity koszt zadania wyniósł 

59 280,00 zł (jednostkowy koszt szczepienia - 80,00 zł, a zaszczepiono 741 osób). 

W 2020 r. na realizację programu zabezpieczono w budżecie miasta 60 000,00 zł. Jednostkowy 

koszt szczepienia wyniesie 100,00 zł, co pozwoli na zaszczepienie 600 osób. 

W związku z powyższym proponuje się zwiększenie środków w budżecie na realizację 

powyższego zadania o 40 000,00 zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ireneusz Czernecki: 

Panie Burmistrzu, wszyscy wiemy, że w obecnej chwili  jest problem 

z nabyciem szczepionek. Rozumiem, że miasto wykonało jakieś ruchy techniczne, mające na celu 

pozyskanie szczepionki. 

Burmistrz Miasta Pruszcz Gdański Janusz Wróbel: 

Szanowni Państwo, otrzymaliśmy pismo od wojewody, który również prosił o dane dotyczące 

ilości szczepionek. Zebraliśmy informacje ze szkół, jeżeli chodzi o naszych pracowników, 

zatrudnionych w naszych jednostkach, itd., ponieważ chętnie byśmy ich zaszczepili. Środki  

na szczepienie są, czekamy na produkt. Zweryfikowaliśmy kwotę na zakup szczepionek. 

Radna Danuta Olech: 

Jaki podmiot będzie realizował to zadanie w 2020 roku? 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka: 

Realizatorem jest Centrum Medyczne w Pruszczu gdańskim, tak jak w zeszłym roku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pruszcz Gdański Ireneusz Czernecki: 

Mam jeszcze jedno pytanie techniczne. Chętnych, zainteresowanych szczepieniem jest mniej, czy 

więcej, czy na takim samym poziomie? 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka: 

Z informacji ogólnych wynika, że będzie większe zainteresowanie, dlatego kwota na zakup 

szczepionek została zwiększona. 

Radny Ireneusz Szweda: 

Zainteresowałem się kosztem jednostkowym zaszczepienia. W tym roku będzie dwukrotnie 

drożej. Czy wiadomo, co na to wpływa, czy po prostu jest taki popyt? 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka: 

Ogłosiliśmy konkurs na realizację zadania. Przystąpiło do tego zadania tylko Centrum Medyczne 

w Pruszczu Gdańskim. Innej oferty nie mieliśmy. Pan Radny porównuje koszt do roku 2018, gdzie 
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kwota zaszczepienia wynosiła 55 złotych. W 2019 roku ten koszt był 80 złotych. Jak widać co roku 

koszt wzrasta. Tak jak w ofercie widnieje, to nie jest koszt samego szczepienia. Osoba, która 

zagłosi się do szczepienia, należy ją uprzednio zbadać i podjąć decyzję, czy szczepienie jest 

możliwe, tym bardziej, przy obecnie panującym stanie pandemii COVID-19. Finalnie realizator 

zaproponował nam taką cenę. Oczywiście mogliśmy odstąpić, ale jeżeli mamy tylko jedna ofertę, 

to zakładam, że nic taniej nie będzie, tylko może być drożej. Teraz przystępując do tego programu 

możemy liczyć na jakąś pule szczepionek. Nie będąc w tym programie, możemy być  np. za m-c 

całkowicie skreśleni z listy. Tak jak wspomniałem wcześniej jesteśmy w programie 3 - letnim. 

Przewodnicząca Rady Miasta Małgorzata Czarnecka – Szafrańska: 

Mam nadzieję, że tych szczepionek będzie wystarczająco dużo. Tyle, ile chętnych osób się zgłosi, 

tyle będzie zaszczepionych. Tym bardziej, że w Polsce ta wyszczepialność jest na poziomie 2%, a 

w Europie na poziomie 40%, więc to i tak jest znikoma ilość osób, które się szczepią na grypę. 

Mam nadzieję, że wszyscy, którzy będą chcieli się zaszczepić, będą mieli taką szansę. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  
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16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/233/2020, która stanowi załącznik Nr  25. 

 

Ad. 24 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osoby fizycznej przez 
Gminę Miejską Pruszcz Gdański prawa własności działki nr 123/1 o pow. 11 m2,  
w obrębie 9, położonej w pobliżu ul. Władysława Komara w Pruszczu Gdańskim,  

z przeznaczeniem na cele drogowe – ref. Wojciech Gawkowski Zastępca Burmistrza  
ds. komunalnych.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Wojciech Gawkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Przedmiotem uchwały jest nabycie od osoby fizycznej działki nr 123/1 o pow. 11 m2,  

w obrębie 9, położonej w pobliżu ul. Władysława Komara w Pruszczu Gdańskim, na cele drogowe. 

Gmina Miejska Pruszcz Gdański uzyskała decyzję o pozwoleniu na przebudowę układu 

drogowego ulic: Janusza Sidły, Władysława Komara i fragmentu ul. Zbigniewa Herberta.  

W celu realizacji inwestycji oraz jej utrzymania zasadnym jest wykup działki. 

Z uwagi na realizację budowy drogi, niezbędne jest nabycie ww. nieruchomości. 

Radny Bartłomiej Chrząszcz: 

Pan Burmistrz Wojciech Gawkowski powiedział, że jest pozwolenie na przebudowę układu 

drogowego ulic: Sidły, Komara i Malinowskiego. 

W uzasadnieniu do projektu uchwały mamy ulice: Sidły, Komara i fragment ulicy Herberta. Proszę 

o sprecyzowanie, czy ulica Malinowskiego rzeczywiście też będzie wchodziła w skład 

przebudowanego układu ? 
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Zastępca Burmistrza ds. komunalnych Wojciech Gawkowski: 

Tak, ulica Herberta zamiast ulicy Malinowskiego. 

 

Radny Bartłomiej Chrząszcz: 

Czyli rozumiem, że na przyszły rok ulica Malinowskiego jest planowana do remontu ? 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych Wojciech Gawkowski: 

W drugim etapie wystąpimy o pozwolenie, ponieważ jeszcze jest ulica Jaśminowa z pozostałych. 

To będzie kolejny etap aktualizacji dokumentacji projektowej. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  
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20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/234/2020, która stanowi załącznik Nr  26. 

 

Ad. 25 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od osoby fizycznej przez 
Gminę Miejską Pruszcz Gdański prawa własności działki nr 130/2 o pow. 417 m2,  
w obrębie 9, położonej w pobliżu ul. Władysława Komara w Pruszczu Gdańskim,  

z przeznaczeniem na cele drogowe – ref. Wojciech Gawkowski Zastępca Burmistrza  
ds. komunalnych.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Wojciech Gawkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Przedmiotem uchwały jest wyrażenie przez Radę Miasta zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

prawa własności działki nr 44/5 o pow. 287 m2, w obrębie 9, stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański, położonej przy ul. Czesława Miłosza w Pruszczu Gdańskim. 

Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego działka nr 44/5 przeznaczona 

jest pod zabudowę mieszkaniową mieszaną. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  
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7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/235/2020, która stanowi załącznik Nr  27. 

 

Ad. 26 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

działki nr 44/5 o pow. 287 m2, w obrębie 9, stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pruszcz 
Gdański, położonej przy ul. Czesława Miłosza w Pruszczu Gdańskim – ref. Wojciech 
Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. . 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Wojciech Gawkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 
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Przedmiotem uchwały jest wyrażenie przez Radę Miasta zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

prawa własności działki nr 44/5 o pow. 287 m2, w obrębie 9, stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański, położonej przy ul. Czesława Miłosza w Pruszczu Gdańskim. 

Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego działka nr 44/5 przeznaczona 

jest pod zabudowę mieszkaniową mieszaną. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 



45 
 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/236/2020, która stanowi załącznik Nr  28. 

 

Ad. 27 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym 
lokalu mieszkalnego nr 3 przy ul. Wincentego Witosa 4 w Pruszczu Gdańskim – ref. 
Wojciech Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Wojciech Gawkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Przedmiotem uchwały jest wyrażenie zgody na sprzedaż, w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego, lokalu mieszkalnego nr 3, położonego przy ul. Wincentego Witosa 4 w Pruszczu 

Gdańskim. Lokal stanowi własność gminy i wchodzi w skład jej zasobu mieszkaniowego. 

Mieszkanie wymaga kapitalnego remontu. 

W budynku znajdują się łącznie trzy lokale mieszkalne, dwa zostały sprzedane na rzecz najemców. 

Lokal nr 3 jest ostatnim lokalem komunalnym i w przypadku sprzedaży na rzecz najemcy 

podlegałby sprzedaży z 90% bonifikatą, zgodnie z uchwałą nr XLVIII/458/2010 Rady Miasta  

z dnia 22 września 2010 r. 

Zbycie lokalu w drodze przetargu zwiększy dochód gminy oraz zmniejszy koszty zarządu 

nieruchomością wspólną. 

Zgodnie z art. 37 ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami - nieruchomości są sprzedawane 

w drodze przetargu. 

Przedstawiona propozycja sprzedaży nie narusza postanowień miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Rejon ul. Armii Krajowej” (uchwała 

nr XXII/208/2016 Rady Miasta Pruszcz Gdański z dnia 14 lipca 2016 r.). Zgodnie   

z obowiązującymi zapisami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, budynek 

mieszkalny posadowiony jest na działce nr 58/10, położony jest w strefie oznaczonej jako 

7.MN/U. 

Symbolem tym oznaczono teren zabudowy mieszkaniowej, jednorodzinnej i usługowej. Budynek 

znajduje się w Gminnej Ewidencji Zabytków Miasta Pruszcza Gdańskiego (pod numerem 115) 

oraz w Wojewódzkiej Ewidencji Zabytków (bez numeru). 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 
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odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/237/2020, która stanowi załącznik Nr  29. 
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Ad. 28 -  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/209/2020 Rady Miasta Pruszcz 
Gdański z dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i trybu składania 
deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej – ref. Wojciech Gawkowski 
Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Wojciech Gawkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

W związku z uchwałą Nr 199/g122/P/20 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku 

z dnia 23 lipca 2020 r. zaszła konieczność zmiany wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości,  

na których zamieszkują mieszkańcy, położonych na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański. 

Wprowadzone zmiany dotyczą przede wszystkim usunięcia treści Uzasadnienie konieczności 

złożenia deklaracji z załącznika nr 1 i załącznika nr 2 uchwały Nr XV/209/2020 Rady Miasta 

Pruszcz Gdański z dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości,  

na których zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  



48 
 

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/238/2020, która stanowi załącznik Nr  30. 

Ad. 29 - Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Juliusza Słowackiego w mieście 
Pruszcz Gdański do kategorii drogi gminnej i ustalenia jej przebiegu – ref. Wojciech 
Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Wojciech Gawkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

W związku z nadesłaniem przez Zarząd Powiatu Gdańskiego pisma nr IN.7110.3.2020.AO  

z dnia 04.06.2020 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej pozbawienia kategorii drogi powiatowej 

nr 2243G, ulicy Słowackiego w Pruszczu Gdańskim oraz pozytywną opinią Burmistrza Pruszcza 

Gdańskiego zawartą w piśmie nr GK.7210.1.1.2020/2 z dnia 23.06.2020 r. zasadnym jest nadanie 

ww. drodze statusu drogi gminnej. Gmina Miejska Pruszcz Gdański otrzymała od Zarządu Powiatu 

Gdańskiego pozytywną opinię w sprawie nadania ulicy Juliusza Słowackiego kategorii  

drogi gminnej. 

Zgodnie z art. 7 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych do dróg gminnych 

zalicza się drogi o znaczeniu lokalnym niezaliczone do innych kategorii, stanowiące uzupełnienie 
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sieci dróg służących miejscowym potrzebom. Zaliczenie drogi do kategorii dróg gminnych 

następuje w drodze uchwały rady gminy po zasięgnięciu opinii właściwego zarządu 

powiatu. 

W związku z powyższym wniesiono pod obrady sesji Rady Miasta projekt stosownej uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  
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- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/239/2020, która stanowi załącznik Nr  31. 

Ad. 30 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „GPZ Pruszcz” – ref. Wojciech 
Gawkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Wojciech Gawkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Teren będący przedmiotem zmiany planu położony jest w północno – zachodniej części miasta 

Pruszcz Gdański. Powierzchnia obszaru objętego planem wynosi około 4,2 ha. 

Docelowe przeznaczenie ma uwzględnić złożony wniosek do planu miejscowego – Energii 

Operator S.A. 

Realizacje planu pozwolą zmodernizować stację 110/15 kV nr 01900 GPZ Pruszcz oraz dokonać 

podziału działki w celu dostosowania do zaistniałych potrzeb i możliwości rozwoju  

przy uwzględnieniu założeń określonych w Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego miasta Pruszcz Gdański. 

Plan uwzględniłby również skablowanie linii wysokiego napięcia na działkach nr 28/31 i 28/32, 

obręb 0005, co poprawiłoby warunki zabudowy na poszczególnych nieruchomościach. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  
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7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/240/2020, która stanowi załącznik Nr  32. 

 

Ad. 31 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Stawy”– ref. Wojciech Gawkowski Zastępca 
Burmistrza ds. komunalnych.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Wojciech Gawkowski 

przedstawił streszczenie uzasadnienia wraz z autopoprawką dotyczącego podjęcia uchwały, 

które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Podstawą prawną do sporządzenia niniejszego uzasadnienia jest art. 15 ust. 1 ustawy  

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, zwanej dalej „upizp”. 
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Obszar objęty planem jest zlokalizowany w granicach obowiązującego dotychczas miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański dla fragmentu terenu objętego 

strefą o symbolu Z1 oraz strefą o symbolu Z2 - uchwalonego uchwałą Nr XIII/116/2003 Rady 

Miasta Pruszcz Gdański z dnia 29 października 2003 r. Zgodnie z ustaleniami tego planu 

przedmiotowy obszar przeznaczony jest pod tereny stawów hodowlanych w połączeniu z zielenią 

wypoczynkową, tereny zabudowy jednorodzinnej wolnostojącej istniejącej, tereny zieleni 

urządzonej, obszary podlegające przekształceniu, tereny wód płynących, tereny parkingów oraz 

teren cmentarza. 

W Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego miasta Pruszcz 

Gdański przedmiotowy obszar zlokalizowany jest na terenach zieleni urządzonej, terenach 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i usługowej, cmentarza oraz wód powierzchownych. 

Zgodnie z ustaleniami studium "na rysunku studium wskazano kierunki zmian w strukturze 

przestrzennej, które należy traktować jako podstawowe (wiodące) dla poszczególnych obszarów 

(...). Plany miejscowe mogą ustalić lokalizację innych funkcji towarzyszących i uzupełniających,  

nie kolidujących z funkcją wiodącą". Ustalenia planu nie są zatem sprzeczne z ustaleniami 

obowiązującego Studium, gdyż wprowadzona funkcja usług turystyki jest uzupełnieniem zieleni 

urządzonej. 

Celem sporządzenia przedmiotowego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

jest stworzenie regulacji pozwalających na właściwe i racjonalne zagospodarowanie terenu  

o funkcji usług turystyki oraz uporządkowanie struktury urbanistycznej. Biorąc pod uwagę 

występujące uwarunkowania i sąsiedztwo terenów zurbanizowanych plan – za pomocą 

odpowiednich wskaźników – kształtuje wytyczne dla nowej zabudowy. 

Procedura sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz 

Gdański "Stawy" prowadzona była na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 5 i art. 40 ust. 1 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, art. 20 upizp oraz w związku z uchwałą  

Nr LII/486/2018 Rady Miasta Pruszcz Gdański, z dnia 3 października 2018 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Pruszcz Gdański "Stawy". 

Projekt planu uzyskał pozytywne opinie i uzgodnienia, zgodnie z art. 17 pkt 6 upizp.  

Projekt został wyłożony do publicznego wglądu, w dniach od 10 czerwca 2020 r. do 1 lipca 2020 

r.  W trakcie wyłożenia została zorganizowana dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie 

rozwiązaniami, w dniu 15 czerwca 2020 r. Uwagi do projektu planu można było składać  

w nieprzekraczalnym terminie do 15 lipca 2020 r. W wyznaczonym terminie nie wypłynęła żadna 

uwaga. 

Zakres sporządzanego miejscowego planu odpowiada problematyce wyszczególnionej w art.  

15 ust. 2 i 3 upizp. Treść merytoryczna uwzględnia wymogi obowiązujących przepisów, 
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zamierzenia inwestycyjne względem terenu objętego planem, ale również wnioski składane  

w toku prowadzonej procedury planistycznej. 

Ustalenia miejscowego planu uwzględniają wymogi wynikające z art. 1 ust 2 pkt. 1-5 upizp 

poprzez ustalenie zasad ochrony i kształtowania ładu przestrzennego, zasad ochrony środowiska, 

przyrody i krajobrazu oraz zasad kształtowania krajobrazu (par. 8 – 10 planu). Ponadto wpływ 

ustaleń planu na poszczególne komponenty środowiska został poddany ocenie w prognozie 

oddziaływania na środowisko sporządzonej w toku trwania procedury planistycznej.  

Zapisy planu zostały także poddane ocenie m.in. pod względem wpływu na zdrowie  

i bezpieczeństwo ludzi. 

Poszczególne ustalenia planu, jak i prognoza oddziaływania na środowisko zostały zaopiniowane 

przez Regionalną Dyrekcję Ochrony Środowiska w Gdańsku oraz Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Pruszczu Gdańskim. 

Zgodnie z art. 1 ust. 2 pkt 6 upizp plan uwzględnia walory ekonomiczne przestrzeni  

i zróżnicowanie wartości nieruchomości, czego odzwierciedleniem jest ustalenie w planie stawki 

procentowej od wzrostu wartości nieruchomości. Dla terenów należących do gminy ustalono 

stawkę 0%. Ponadto wprowadzenie nowych terenów inwestycyjnych będzie generowało wpływy 

z podatków od nieruchomości i działalności gospodarczej. 

Przy ustalaniu funkcji terenu, a także parametrów zabudowy brano pod uwagę prawo własności 

zgodnie z art. 1 ust. 2 pkt 7 upizp. Nowe tereny inwestycyjne znajdują się pod władaniem gminnym 

oraz prywatnym. Ponadto przy pracy projektowej uwzględniano wnioski osób prywatnych. 

W celu weryfikacji wpływu ustaleń planu na potrzeby obronności i bezpieczeństwa państwa  

(art. 1 ust. 2 pkt 8 upizp), plan został uzgodniony z właściwymi organami wojskowymi, ochrony 

granic oraz bezpieczeństwa Państwa, zgodnie z art. 17 pkt. 6 lit. b. 

Zgodnie z art. 1 ust. 2 pkt 9 upizp w planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym należy 

uwzględnić potrzeby interesu publicznego. Ustalenia planu nie będą miały negatywnego wpływu 

na interes publiczny. 

W par. 26 oraz par. 27 planu zawarte są ustalenia dotyczące modernizacji, rozbudowy  

i budowy systemów infrastruktury technicznej. Zapisy planu regulują kwestię zabezpieczenia 

ludności w wodę, energię elektryczną, energię cieplną, gaz, łącza telefoniczne. Ustalenia dotyczą 

również kwestii odprowadzenia ścieków sanitarnych, technologicznych oraz wód opadowych  

i roztopowych. Wypełniają one wymogi zawarte w art. 1 ust. 2 pkt 10 i 13 upizp. 

Zgodnie z art. 1 ust. 2 pkt 11 i 12 upizp procedura sporządzenia planu była przeprowadzona  

w sposób jawny i przejrzysty, z wykorzystaniem środków komunikacji elektronicznej.  

Udział społeczeństwa był zapewniony w zakresie wynikającym z obowiązujących przepisów 

prawa, w tym przepisów dotyczących dostępności dla osób ze szczególnymi potrzebami. 
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Przy ustalaniu przeznaczenia terenu i zasad jego zagospodarowania wzięto pod uwagę 

dotychczasowe jego przeznaczenie, uwarunkowania funkcjonalno-przestrzenne, interes 

publiczny i prywatny, a także wnioski zebrane w toku prowadzonej procedury planistycznej. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia przedmiotowego planu jest wyrazem 

efektywnego gospodarowania przestrzenią, zmierzającego do lepszego wykorzystania terenów 

poprzez przejrzyste ustalenia dla kształtowania nowej zabudowy, a w następstwie wprowadzenia 

spójnego układu funkcjonalno-przestrzennego. 

Przedmiotowa uchwała jest zgodna z wynikami analizy, o której mowa w art. 32 ust. 1 upizp, 

przyjętej uchwałą Nr LII/485/2018 Rady Miasta Pruszcz Gdański z dnia 3 października 2018 r.  

w sprawie aktualności Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego  

i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański. 

Uchwalenie przedmiotowego planu uznaje się za korzystne dla gminy. Głównym składnikiem 

dochodu gminy z tytułu miejscowego planu będą wpływy z podatku od prowadzonej działalności 

gospodarczej, a także podatku od nieruchomości. Oceniając wpływ niniejszego planu na finanse 

publiczne, w tym budżet gminy należy podkreślić, że koszty związane z realizacją jego ustaleń 

będą relatywnie niskie w stosunku do korzyści, jakie będą wynikały z realizacji jego ustaleń. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Wstrzymał się  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  
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13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Wstrzymał się 

 

- za – 19            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 2 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański większością głosów podjęła uchwałę 

Nr XVIII/241/2020, która stanowi załącznik Nr  33. 

Ad. 32 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/452/2010 Rady Miasta 

Pruszcz Gdański z dnia 22 września 2010 r. w sprawie zasad najmu lokali użytkowych, 
czynszów i ich płatności. 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Janusz Wróbel 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

Dostrzegając potrzebę podejmowania wspólnych działań na rzecz aktywizacji, integracji 

społecznej seniorów, osób w wieku emerytalnym oraz wspierania Fundacji Pomocy Społecznej 

im. J. Beaumont w tworzeniu odpowiedniej bazy do realizacji tych zadań, proponuje się 

wprowadzenie przedstawionej zmiany do uchwały. Fundacja im. J. Beaumont działa na rzecz 

społeczności lokalnej w wielu obszarach m. in. od 12 lat prowadząc Uniwersytet Trzeciego Wieku 

dla osób w wieku emerytalnym. Aktywizacja i integracja społeczna przeciwdziała osamotnieniu 

ludzi starszych, zaś możliwość poznania nowych technologii zapobiega wykluczeniu społecznemu 

tej grupy wiekowej. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 
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L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  

16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/242/2020, która stanowi załącznik Nr  34. 

 

Ad. 33 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/165/2010 Rady Miasta Pruszcz 
Gdański z dnia 4 marca 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 



57 
 
finansowej przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański w formie dotacji celowej Powiatowi 

Gdańskiemu z przeznaczeniem na zakup aparatu rentgenowskiego dla Samodzielnego 
Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Pruszczu Gdańskim. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Janusz Wróbel 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

W uchwale Nr XIII/165/2020 Rady Miasta Pruszcz Gdański z 4 marca 2020 r. uzupełnia się § 1. 1 

o zapis "wraz z wyposażeniem". W skład wyposażenia wchodzi między innymi: lampa RTG, 

serwer PACS, nagrywarka automatyczna, oprogramowanie przeglądowe, bez których aparat 

rentgenowski nie jest zdatny do użytkowania. 

W związku z powyższym zmiana zapisu w § 1.1. jest uzasadniona. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Za 

2. Adam Bodo Za  

3. Bartłomiej  Chrząszcz Za  

4. Małgorzata Czarnecka –  Szafrańska Za  

5. Adrian Czarnecki Za 

6. Ireneusz Czernecki Za  

7. Marta Jankowska Za  

8. Piotr Kaliński Za  

9. Jerzy  Kłys Za  

10. Marek Krawyciński Za  

11. Krzysztof Lisowski Za  

12. Robert Nowicki Za  

13. Danuta Olech Za  

14. Leszek Parzymies Za  

15. Jan Sabała Za  
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16. Ireneusz Szweda Za  

17. Andrzej Ślusarczyk Za  

18. Roman Trembacz Za 

19. Bartłomiej Troka Za  

20. Jakub Walaszczyk  Za  

21. Szymon Zander Za  

 

- za – 21            

- przeciw – 0 

- wstrzymało się – 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XVIII/243/2020, która stanowi załącznik Nr  35. 

Ad. 34 - Wolne wnioski.  

Zakończenie obrad nastąpiło w dniu 30 września 2020 r. o godz. 1208 słowami 

Przewodniczącej Rady Miasta Małgorzaty Czarneckiej - Szafrańskiej: „Zamykam osiemnastą 

zwyczajną sesję Rady Miasta Pruszcz Gdański”. 

 
• W załączeniu do protokołu jest zapis przebiegu posiedzenia utrwalony  

na cyfrowym nośniku danych – DVD nr XVIII/2020 i udostępniony na portalu crv.pl.    

 

Protokół sporządziła: 

Alicja Dąbrowska 

 

                                                                                                  PRZEWODNICZĄCA 

                                                                                                    RADY MIASTA 

 

                                                      Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

 

 

 


